

Date :

التاريخ : 06 فبراير 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal  
Executive VP & Chief Operations Officer  
Head of Operation Division  
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم،،،  
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

With Further to our disclosure dated October 11, 2018, it was reported to us from our subsidiary company, the First Takaful Insurance Company, that it had signed an initial agreement to sell its full stake in an investment in an associate company (Neova Sigorta) - Turkey, which represents 35% of the aforementioned company's capital.

إلحاقاً لإفصاحنا المؤرخ في 11 أكتوبر 2018 ، فقد ورد إلينا من شركتنا التابعة الشركة الأولى للتأمين التكافلي بأنها قد قامت بتوقيع اتفاقية مبدئية لبيع كامل حصتها في استثمار بشركة زميلة ( نيوفا سيجورتا ) - تركيا والتي تمثل نسبة 35% من رأس مال الشركة المذكورة .

The financial impact of this agreement will depend on the signing of the final sale contract and the completion of the rest of the procedures, as well as on the date of receipt of the price after deduction of expenses and fees according to the regulations in force in the Republic of Turkey, as well as the price of the Turkish currency at the time of transferring the sale value.

سيتوقف الأثر المالي لهذه الاتفاقية على توقيع عقد البيع النهائي وإستكمال بقية الإجراءات وكذلك يتوقف على تاريخ قبض الثمن بعد خصم المصروفات والرسوم وفق الأنظمة المعمول بها في جمهورية تركيا وكذلك سعر العملة التركية وقت تحويل قيمة البيع.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



حامد محمد العيبان  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
Hamid Mohammed Al-Aiban  
Vice Chairman